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Előterjesztést készítette és előterjeszti: Mezőfi Zoltán polgármester  

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett 
polgármesteri munkáról 

ELŐTERJESZTÉS 
a képviselő-testület 2012.október 27-i ülésére 

 
Tárgyalja  Ülés Szavazás 

 Szociális bizottság  Nyílt  Nyílt szavazás 
 Pénzügyi és Városüzemeltetési Bizottság  Zárt   Titkos szavazás  
 Közbeszerzési Bizottság   Egyszerű többség  
 Képviselő-testület   Minősített többség

1) A tárgyalandó témakör tárgyilagos és tényszerű bemutatása 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 

• Szeptember 12.: Káplár András vállalkozó írásban benyújtotta vételi szándékát a lakta-
nya telephelyen található fémszerkezetű épületek megvásárlására. Szóban tájékoztat-
tam őt az eljárás rendjéről. Annak részleteit előterjesztésben olvashatják majd a Tisztelt 
Képviselők. 

 
• Szeptember 13.: TV felvételen kellett részt vennem Budapesten. Egy internetes portált 

készítenek valamennyi polgármesterről. 
 

• Szeptember 14.: Berecz Györgynél voltam. (Nógrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazga-
tóság.) A tűzoltó őrs további sorsa érdekében. Akkor még úgy  tájékoztatott, hogy az 
OKF. Csak úgy tudja a felújítást elszámolni, ha az önkormányzat térítésmentesen hasz-
nálatba adja az épületet. Kértem, hogy írják le. 
 

• Szeptember 14.: Dr. Szabó Géza Főigazgató (Balassagyarmat Kórház)  segítségét kér-
tem személyesen, hogy az ügyeleten dolgozók adatait küldjék át. Azonnal megtörtént. 
 

• Szeptember 17.: Mindszenty Nap megszervezésével kapcsolatos megbeszélésen vet-
tem részt Szendehelyen. Hagyományos  forgatókönyv marad terítéken. Október 28-án 
zajlik a megemlékezés Felsőpetényben és Rétságon. A misét az egri érsek celebrálja. 
 

• Szeptember 19.: Felvettem a kapcsolatot a Tecton Kft ügyvezetőjével  a Pénzügyi Bi-
zottság javaslata nyomán. Az iparűzési adó nyomtatványokat megkapták. 
 

• Szeptember 19.: Nógrád Megyei Kormányhivatal tartott egész napos tájékoztatást a já-
rási hivatalok kialakításáról, konkrétan a rétságiról. 
 

• Szeptember 21.: Nógrád Megye Napján vettem részt Hollókőn. 
 

• Szeptember 24.: Munkaügyi Központ Rétsági Kirendeltségének vezetőjével történt 
egyeztetés a Középiskola takarítása kapcsán, hisz szeptember 21-i testületi ülésen erről 
született döntés. Ez nem közmunka program,  hanem TÁMOP pályázat. Ezért legkoráb-
ban október közepén tudnak kezdeni. Addig a városüzemeltetési csoport látja el a 
takarítást. 
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• Szeptember 25.: Újabb rendőrségi meghallgatás volt a kazánházi betörés miatt. Az eljá-

rást felfüggeszti mert nincs gyanúsított egyenlőre. 
 

• Szeptember 27.: Egész napos védelmi gyakorlatot tartottunk, mind a hat kistérségben. 
A gyakorlaton az modellezték, hogy a Mohi Atomerőműben esetleges üzemzavar esetén 
az intézkedések végrehajtása hogyan történik. 
 

• Szeptember 28.: Az ÉMÁSZ küldött egy műszaki átadásról szóló jegyzőkönyv másolatot 
a már ismert ki nem fizetett közvilágítás bővítéséről. Részünkről azt senki nem írta alá. 
Ez nem tekinthető teljesítési igazolásnak. 
 

• Október 1.: Sági Jánossal egyeztettem a volt honvédségi ingatlanok átvételével kapcso-
latosan. Tájékoztattam, hogy önkormányzatunk nem vesz át feltáratlan, amortizálódott 
viziközműveket tekintve, hogy azt az üzemeltető DMRV Zrt. Nem veszi át. A Művelődési 
Központ, a 319 hrsz kivett lakóudvar, ház és a patak kivételével nincs olyan terület, me-
lyet a fenti viziközművek nem érintenék. 
 

• Október 1.: Laktanya kártérítés kapcsán Dr. Gáspár Zoltán ügyvéd tájékoztatott, hogy 
az elévülést megszakítottuk. Van lehetőség per indítására elvileg 5 éven belül.  
 

• Október 3.: Sándor Ildikótól (Nógrád Megyei Területfejlesztési Ügynökség) kértem és 
kaptam tájékoztatót az Urbán és Urbán Kft pályázatáról. Az utolsó helyszíni bejárás is 
megvolt. A pályázatot lepontozták. A végső döntés még ebben az évben megszülethet 
immáron a TDK volt Ferrit üzemének épületében.  
 

• Október.: 3. Felvettem a kapcsolatot egy korábbi információm nyomán a HM illetékesé-
vel a harckocsi térítésmentes átvételéről. Kértem erre vonatkozóan egy szerződés ter-
vezetet. 
 

• Október 4.: A FŐKEFÉ-vel sikerült addig eljutni, hogy a létszámot lejelentették. A köz-
műveket még nem íratták át. 
 

• Október 8.: Háztartási papírgyártással foglalkozó sződligeti vállalkozásnak igyekeztem 
segíteni kb. 800-1000 m2-es opcionálisan bérelhető üres, közművesített épületet felku-
tatni. Egyenlőre két lehetőséget találtunk. Amennyiben  komoly az érdeklődés, úgy kb. 
40-50 munkahely jöhetne létre.  

 
Kérem a tájékoztató szíves elfogadását. 

 
2) ELŐZMÉNYEK, KÜLÖNÖSEN A TÉMÁBAN HOZOTT KORÁBBI TESTÜLETI 

DÖNTÉSEK, AZOK VÉGREHAJTÁSA 
---- 

3) HATÁROZATI JAVASLAT 
„A” 

…/2012. (X.27.) sz. Kt. határozat 
 

Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 2012.október havi tájé-
koztatását a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében végzett 
polgármesteri munkáról megismerte és elfogadja. 
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„B” 
…/2012. (X.27.) sz. Kt. határozat 

 
Rétság Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 2012.október havi 
tájékoztatását a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat érdekében 
végzett polgármesteri munkáról nem fogadja el.  

 
Rétság, 2012.október 17. 
 
 
 

Mezőfi Zoltán 
  polgármester 

 


